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重要事項警告
• 除非向閣下銷售本文件內的基金的中介人已經對閣下解釋清楚及閣下接受該基金適合閣下，否則閣下不應投資於本文件內的基金。 
本文件無意為買賣基金的要約或該要約的招攬，也無意構成投資意見。• 閣下在決定投資與否前應仔細閱讀基金發售文件，並尋求已考慮 
閣下財政狀況及風險取向的獨立專業意見。除非閣下完全明白並願意承擔有關風險，否則請勿投資於該投資產品。 • 過往的業績 
並不表示將來亦會有類似的業績。投資涉及風險。本文件所提及的基金的單位或股份價格經常波動，有時波動甚大，閣下有機會損失 
全部投資。• 某些基金可能大量投資於金融衍生工具或新興市場及可能有槓桿化的投資風險，因而可能面臨更高的資本損失風險。 
• 本文件為渣打銀行(香港)有限公司發出，並未經香港證券及期貨事務監察委員會(證監會)審批。 
Warning Statements & Important Information 
• You should not invest in the funds stated in this document unless the intermediary who sells it to you has explained it to you and 
you have accepted that the product is suitable for you. This document is not intended to be an offer or solicitation of an offer to buy or 
sell funds and is not intended to constitute investment advice. • You should refer to the relevant offering documents for detailed 
information before you decide whether to invest or not, and you are recommended to seek independent professional advice 
that takes into account considerations such as your financial situation and risk tolerance before making any investment decisions. 
Do not invest in investment products unless you fully understand and are willing to assume the risks associated with them. 
• Past performance is not indicative of future performance. These investments involve risks, the prices of units or shares of the 
funds referred to in this document fluctuate, sometimes dramatically, and you may lose your entire investment. • Some of the 
funds may invest extensively in financial derivatives instruments or emerging markets and may have leveraged exposure, 
which may lead to higher risk of capital loss. • This document is issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited and has 
not been reviewed by the Securities and Futures Commission of Hong Kong (SFC).

什麼是Fund Select列表？
Fund Select列表每月為您挑選基金以供選擇。渣打銀行(香港)有限公司(「本行」)的專屬基金分析團隊衡量及分析各基金從而 
挑選推介基金。獨立基金分析團隊現時負責分析多項基金，並致力更新、擴大其對基金項目分析的範圍。

What is Fund Select list?
Fund Select list is a publication that aims to provide you with our selected funds for the month. These have been 
selected based on the analysis and views of our dedicated team of fund analysts in Standard Chartered Bank 
(Hong Kong) Limited (SCBHK) (the “Bank”). The team covers a wide range of funds and is continually expanding and 
updating their coverage.
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可持續投資 SUSTAINABLE INVESTMENTS
環球多元資產 Global Multi-Asset
貝萊德ESG多元資產基金(美元) 
BGF ESG Multi-Asset 	 3	 16/4/2010	 4.08%	 8.38%	 7.54%	 -12.41%	 15.74%	 11.45%	 7.93%	 -0.05

環球股票 Global Equity		
安聯全球永續發展基金(美元)	 	  
Allianz Global Sustainability (USD)	 4	 2/1/2003	 9.08%	 3.47%	 23.85%	 -22.16%	 23.42%	 15.73%	 12.42%	 0.58

施羅德環球基金系列環球持續
增長(美元)	 	  
Schroder Global Sustainable 
Growth (USD)	

4	 23/11/2010	 7.67%	 10.03%	 22.43%	 -17.93%	 19.28%	 27.47%	 14.38%	 0.63

亞洲(除日本以外)股票 Asia ex-Japan Equity		
富達亞洲股票ESG基金(美元)	 	  
Fidelity Fds Asia Equity 
ESG Fund (USD) 	

4	 1/10/1990	 17.65%	 2.74%	 -2.19%	 -17.65%	 -3.59%	 25.12%	 18.80%	 0.13

行業 / 主題股票 Sector / Thematic Equity		
貝萊德新世代交通基金(美元)	 	  
BGF Future of Transport Fund
(USD)	

5	 4/9/2018	 17.05%	 -12.61%	 9.82%	 -23.83%	 20.38%	 52.93%	 20.02%	 -0.02

法巴水資源基金(美元)	 	  
BNP Paribas Aqua (USD)	 5	 29/9/2017	 14.13%	 -1.58%	 20.68%	 -23.15%	 27.33%	 17.41%	 17.96%	 0.43

晉達GSF環球環境基金(美元)	 	  
Ninety One GSF Global	 5	 25/2/2019	 10.66%	 -1.03%	 4.71%	 -23.16%	 10.80%	 52.76%	 18.90%	 0.03 
Environment Fund (USD) 
施羅德醫療創新股票基金(美元) 
Schroder ISF Healthcare	 4	 31/7/2019	 -0.10%	 0.26%	 5.22%	 -17.80%	 9.33%	 42.45%	 12.56%	 -0.15 
Innovation (USD)
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	 產品風險	  基金 							       3年波幅 	 3年夏普 
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	 比率 
	 Product	 Inception	 YTD	 2024	 2023	 2022	 2021	 2020	 Volatility	 Ann. 
	 Risk	 Date 							       3Y	 Sharpe 
	 Rating									         Ratio 3Y

多元資產 MULTI-ASSET
環球多元資產 Global Multi-Asset
東方匯理CIO精選均衡基金(美元) 
Amundi Signature CIO  
Balanced (USD) 	

3	 30/9/2022	 10.31%	 10.43%	 11.11%	 NA	 NA	 NA	 NA	 NA

東方匯理CIO精選增長基金(美元) 
Amundi Signature CIO  
Growth (USD) 	

4	 30/9/2022	 11.93%	 12.83%	 13.35%	 NA	 NA	 NA	 NA	 NA
 

貝萊德ESG多元資產基金(美元) 
BGF ESG Multi-Asset (USD)	 3	 16/4/2010	 4.08%	 8.38%	 7.54%	 -12.41%	 15.74%	 11.45%	 7.93%	 -0.05

施羅德環球基金系列環球目標
回報基金(美元) 	  
Schroder ISF Global Target	 3	 14/2/2018	 8.12%	 9.63%	 8.96%	 -8.71%	 5.50%	 9.40%	 5.22%	 0.82 
Return (USD)
環球多元入息資產 Global Multi-Asset Income		
安聯收益及增長基金(美元)	 	  
Allianz Income and Growth (USD)	 3	 16/10/2012	 6.74%	 9.94%	 17.32%	 -19.70%	 11.66%	 21.94%	 9.28%	 0.52

安聯寰通收益及增長基金(美元)	 	  
Allianz Selection Income and 
Growth (USD)	

3	 1/11/2019	 7.08%	 9.64%	 15.65%	 -19.30%	 8.18%	 26.32%	 9.57%	 0.47

東方匯理系列基金收益機遇
基金(美元)	 	
Amundi Funds Income	 3	 31/5/2018	 16.74%	 4.29%	 8.17%	 -1.30%	 9.47%	 4.58%	 8.48%	 0.66 
Opportunities (USD) 
東方匯理CIO精選收益基金(美元)	 	  
Amundi Signature CIO Income	 3	 30/9/2022	 7.70%	 5.52%	 8.82%	 NA	 NA	 NA	 NA	 NA 
(USD) 
貝萊德動力高息基金(美元) 
BGF Dynamic High Income Fund	 3	 6/2/2018	 7.89%	 9.45%	 13.19%	 -18.55%	 9.99%	 3.77%	 9.46%	 0.46 
(USD)
貝萊德環球多元資產入息基金(美元)	 	  
BGF Global Multi-Asset Income	 3	 28/6/2012	 7.53%	 6.23%	 9.88%	 -13.14%	 5.77%	 5.53%	 7.68%	 0.33 
(USD)
富蘭克林入息基金(美元)	 3	 1/7/1999	 7.58%	 6.01%	 7.01%	 -7.33%	 13.88%	 1.26%	 9.29%	 0.28	 	
Franklin Income (USD)
高盛全球多元資產收益投資組合 
(美元)	 3	 18/3/2014	 6.32%	 7.91%	 12.42%	 -12.87%	 9.91%	 5.93%	 8.31%	 0.46	  
Goldman Sachs Global  
Multi-Asset Income (USD)
摩根全方位入息基金(美元)	 3	 9/9/2011	 7.60%	 7.43%	 7.72%	 -12.18%	 9.10%	 4.73%	 8.38%	 0.30	  
JPMorgan Multi Income Fund (USD)
主題多元資產 Thematic Multi-Asset
安聯環球智能城市基金(美元) 
Allianz Global Intelligent Cities	 4	 24/6/2019	 10.37%	 13.54%	 17.42%	 -25.01%	 13.26%	 47.06%	 14.21%	 0.48 
(USD)
歐洲多元入息資產 European Multi-Asset Income
景順泛歐洲收益策略基金 
(美元對沖) 
Invesco Pan European High	 3	 10/12/2014	 5.09%	 6.88%	 11.82%	 -7.57%	 5.83%	 3.73%	 5.94%	 0.55 
Income (USD H)
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多元資產 (續) MULTI-ASSET (CON’T)
亞洲 / 中國多元入息資產 Asian / China Multi-Asset Income
貝萊德亞洲多元資產入息基金(美元) 	  
BGF Asian Multi-Asset Income	 3	 4/12/2019	 11.91%	 7.39%	 5.55%	 -15.03%	 -5.03%	 8.74%	 11.53%	 0.28 
(USD) 
施羅德亞洲高息股債基金(美元) 	  
Schroder Asian Asset Income	 3	 27/6/2011	 8.36%	 9.44%	 3.45%	 -14.50%	 3.58%	 2.26%	 10.18%	 0.17 
Fund (USD)
施羅德中國股債收息基金(美元) 	  
Schroder China Asset Income	 3	 18/8/2016	 11.41%	 7.97%	 -7.79%	 -18.56%	 -4.56%	 29.42%	 16.23%	 -0.05        
Fund (USD)

股票：已發展市場 EQUITIES: DEVELOPED MARKETS
環球股票 Global Equity
聯博低波幅策略股票基金(美元)	 4	 15/10/2013	 8.10%	 15.72%	 18.38%	 -12.18%	 19.11%	 5.00%	 11.28%	 0.82 
AB SICAV I Low Vol Equity Ptfl (USD)		   
安聯全球永續發展基金(美元)	

4	 2/1/2003	 9.08%	 3.47%	 23.85%	 -22.16%	 23.42%	 15.73%	 12.42%	 0.58 Allianz Global Sustainability (USD)
貝萊德系統分析環球股票高息 
基金(美元) 
BGF Systematic Gbl Equity	 3	 8/10/2014	 9.54%	 16.71%	 15.70%	 -14.85%	 17.01%	 8.86%	 10.24%	 0.83 
High Income (USD)
JPM環球股息基金(美元)	 4	 15/9/2014	 11.09%	 11.26%	 14.92%	 -6.42%	 24.46%	 12.20%	 11.19%	 0.75 
JPM Global Dividend (USD)
JPM環球智選基金(美元)
JPM Global Select Equity (USD)	 4	 30/4/1981	 9.15%	 14.98%	 26.06%	 -15.68%	 22.53%	 18.12%	 13.60%	 0.84

施羅德環球基金系列環球持續	  
增長(美元)
Schroder ISF Global Sustainable	 4	 23/11/2010	 7.67%	 10.03%	 22.43%	 -17.93%	 19.28%	 27.47%	 14.38%	 0.63
Growth (USD) 
普徠仕環球焦點增長股票基金(美元) 
T. Rowe Price Global Focused	 4	 28/3/2003	 9.72%	 16.74%	 25.52%	 -29.62%	 8.67%	 49.83%	 15.56%	 0.67  
Growth Equity Fd (USD)
普徠仕環球價值股票基金(美元) 
T. Rowe Price SICAV Global	 4	 28/11/2012	 13.55%	 11.66%	 12.99%	 -8.96%	 15.33%	 9.63%	 12.46%	 0.72  
Value Equity Fd (USD)
北美股票 North American Equity 
聯博美國增長基金(美元) 
AB SICAV I American Growth	 4	 6/1/1997	 9.19% 	 24.33% 	 33.50% 	 -29.39% 	 26.93% 	 32.93%	 16.69% 	 0.89 
Ptfl (USD)
JPM美國基金(美元)	 4	 16/11/1988	 6.46%	 26.26%	 31.11%	 -19.17%	 25.77%	 21.10%	 14.61%	 0.87 JPM America (USD)
歐洲股票 European Equity
貝萊德歐洲股票入息基金(美元對沖)	 	  
BGF European Equity Income	 3	 30/1/2014	 11.30%	 9.74%	 16.58%	 -9.37%	 21.04%	 1.08%	 11.41%	 0.72 
Fund (USD H) 	
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股票：新興市場 EQUITIES: EMERGING MARKETS 
亞洲(除日本以外)股票 Asia ex-Japan Equity
富達亞洲股票ESG基金	
Fidelity Fds Asia Equity 	 4	 1/10/1990	 17.65%	 2.74%	 -2.19%	 -17.65%	 -3.59%	 25.12%	 18.80%	 0.13 
ESG Fund (USD)
富達東協基金(美元) 	 4	 1/10/1990	 8.79%	 11.72%	 0.13%	 -7.30%	 6.83%	 -0.11%	 12.74%	 0.23 
Fidelity ASEAN (USD) 
首域盈信亞洲股本優點基金(美元) 	 4	 14/7/2003	 10.62%	 8.83%	 -3.57%	 -15.87%	 0.96%	 20.70%	 17.67%	 0.11 FSSA Asian Equity Plus Fund (USD)
摩根亞洲股票高息基金(美元) 	

4	 21/12/2023	 15.51%	 6.50%	 NA	 NA	 NA	 NA	 NA	 NA
 

JPMorgan Asia Equity High
Income (USD)
木星亞太入息基金(美元) 	 4	 13/9/2000	 16.58%	 8.86%	 11.52%	 -15.75%	 1.85%	 26.41%	 17.84%	 0.45 
Jupiter Asia Pacific Income (USD)
施羅德亞洲收益股票基金(美元) 	 4	 11/6/2004	 18.34%	 8.80%	 13.41%	 -17.78%	 7.06%	 15.65%	 17.31%	 0.52 
Schroder Asian Equity Yield (USD)
亞太區股票 Asia Pacific Equity
安聯東方入息基金(美元) 	 5	 12/12/2025	 22.61%	 0.77%	 12.95%	 -22.49%	 9.20%	 47.68%	 18.68%	 0.49 
Allianz Oriental Income (USD)
大中華 / 中國股票 Greater China / China Equity
施羅德環球基金系列中國優勢
基金(美元)	
Schroder ISF China 	 5	 17/2/2006	 25.08%	 5.86%	 -17.40%	 -20.52%	 -14.66%	 42.92%	 30.71%	 0.05 
Opportunities (USD)
普徠仕中國新視野股票基金(美元)	

5	 10/8/2020	 27.17%	 10.41%	 -16.19%	 -25.80%	 2.85%	 NA	 28.25%	 0.12
	

T. Rowe Price SICAV China 
Evolution Equity Fd (USD) 	
中國A股 China A-Share Equity
摩根中國先驅A股(美元)	
JPMorgan China Pioneer 	 5	 19/6/2006	 22.53%	 4.56%	 -24.29%	 -28.67%	 -4.82%	 70.01%	 25.69%	 -0.13 
A-Share (USD)
摩根中國A股機會(港元)	
JPMorgan China A-Share 	 5	 1/8/2014	 22.82%	 4.50%	 -24.42%	 -28.71%	 -4.43%	 70.05%	 25.40%	 -0.13 
Opportunities Fund (HKD)
施羅德中國進取股票基金(美元)	
Schroder China Equity Alpha 	 5	 8/3/2013	 24.15%	 1.09%	 -15.73%	 -30.23%	 4.52%	 65.73%	 27.37%	 -0.02 
Fund (USD)
日本股票 Japan Equity 
高盛日本股票投資組合(美元)	
Goldman Sachs Japan Equity 	 4	 14/11/2005	 7.64%	 19.39%	 27.26%	 -12.20%	 15.72%	 16.45%	 12.36%	 0.56 
Portfolio (USD) 
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股票：新興市場 (續) EQUITIES: EMERGING MARKETS (CON’T) 
印度股票 Indian Equity 
高盛印度股票投資組合(美元)	
Goldman Sachs India Equity 	 5	 26/3/2008	 -7.35%	 20.02%	 24.94%	 -16.13%	 34.16%	 19.76%	 13.85%	 0.42 
Portfolio (USD)
新興市場股票 Emerging Markets Equity 
高盛新興市場股票投資組合(美元)	  
Goldman Sachs Emerging	 4	 14/11/2005	 16.88%	 8.56%	 5.87%	 -30.36%	 -3.23%	 29.57%	 16.99%	 0.27	  
Markets Equity Portfolio (USD) 

股票：行業 / 主題 EQUITIES: SECTOR / THEMATIC
行業 / 主題股票 Sector / Thematic Equity
安聯多元主題基金(美元)	  
Allianz Thematica (USD) 	 4 	 25/1/2019	 8.22%	 2.29%	 15.23%	 -21.12%	 10.16%	 41.21%	 14.56%	 0.33

貝萊德新世代交通基金(美元)	
5	 4/9/2018	 17.05%	 -12.61%	 9.82%	 -23.83%	 20.38%	 52.93%	 20.02%	 -0.02

 
BGF Future of Transport Fund
(USD)
貝萊德世界健康科學基金(美元)	  
BGF World Healthscience  (USD) 	 4 	 6/4/2001	 1.40%	 1.94%	 2.18%	 -5.21%	 14.19%	 13.99%	 12.14%	 0.00 

法巴水資源基金(美元)	 5	 29/9/2017	 14.13%	 -1.58%	 20.68%	 -23.15%	 27.33%	 17.41%	 17.96%	 0.43 
BNP Paribas Aqua (USD)
富達環球科技基金(歐元)	  
Fidelity Global Technology (EUR) 	 4 	 1/9/1999	 1.01%	 24.70%	 39.27%	 -18.70%	 31.52%	 32.25%	 16.71%	 0.93

富蘭克林科技基金(美元)	 5	 3/4/2000	 13.18%	 25.91%	 52.70%	 -44.39%	 23.18%	 61.25%	 22.56%	 0.83 
Franklin Technology (USD)
晉達GFS環球環境基金(美元) 	  
Ninety One GSF Global	 5	 25/2/2019	 10.66%	 -1.03%	 4.71%	 -23.16%	 10.80%	 52.76%	 18.90%	 0.03 

Environment Fund (USD) 
晉達GFS環球天然資源基金(美元) 	  
Ninety One GSF Global	 5	 31/1/2008	 20.67%	 -3.66%	 5.81%	 21.01%	 28.28%	 4.08%	 19.38%	 0.35

 

Natural Resources (USD)
施羅德醫療創新股票(美元) 	  
Schroder ISF Healthcare	 4	 31/7/2019	 -0.10%	 0.26%	 5.22%	 -17.80%	 9.33%	 42.45%	 12.56%	 -0.15

 

Innovation (USD) 
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債券：環球 FIXED INCOME: GLOBAL
環球債券 Global Bonds
東方匯理CIO精選保守基金(美元) 	

2 	 30/9/2022	 3.76%	 4.05%	 3.82%	 NA	 NA	 NA	 NA	 NA
  Amundi Signature CIO

Conservative (USD) 
摩根國際債券基金(美元) 	 2 	 13/5/2015	 2.52%	 2.98%	 5.76%	 -11.17%	 -0.97%	 5.82%	 4.75%	 -0.40  JPMorgan Global Bond (USD)
美元債券 US Dollar Bonds
富達基金美元債券基金(美元) 	 2 	 9/6/2003	 5.01%	 -0.39%	 5.97%	 -13.97%	 -1.37%	 11.91%	 6.94%	 -0.29 
Fidelity Fds US Dollar Bond (USD)
港元債券 HK Dollar Bonds
安聯港元收益基金(港元) 	 2 	 1/3/2013	 4.27%	 3.20%	 4.66%	 -4.74%	 -0.23%	 3.32%	 2.35%	 -0.40  Allianz HKD Income (HKD)
多元債券 Multi-Sector Bonds
聯博美元收益基金(美元)	 3	 26/10/1998	 6.18%	 2.82%	 8.31%	 -13.08%	 -0.37%	 4.67%	 6.89%	 0.08 AB American Income Pf (USD)	
安聯環球機遇債券基金(美元) 	

3 	 16/2/2021	 6.11%	 -0.57%	 4.35%	 -4.90%	 NA	 NA	 4.79%	 -0.35
 

Allianz Global Opportunistic 
Bond (USD)
JPM環球債券收益基金(美元) 	 3 	 19/12/2014	 5.00%	 5.96%	 4.98%	 -8.27%	 2.17%	 3.05%	 4.03%	 -0.03 
JPM Income (USD)
木星動力債券基金(美元) 	 3 	 2/9/2019	 4.95%	 0.54%	 9.04%	 -14.75%	 0.79%	 7.19%	 7.48%	 -0.11 Jupiter Dynamic Bond (USD)
NB策略收益基金(美元) 	  
Neuberger Berman Strategic	 3 	 31/10/2014	 6.37%	 4.65%	 8.34%	 -10.64%	 2.14%	 7.55%	 6.51%	 0.19  
Income (USD) 
PIMCO收益基金(美元) 	 3 	 30/11/2012	 6.46%	 4.45%	 7.74%	 -8.37%	 1.63%	 5.61%	 5.71%	 0.24 
PIMCO Income Fund (USD)
威靈頓債券總收益基⾦(美元) 	

3 	 31/1/2024	 4.66%	 NA	 NA	 NA	 NA	 NA	 NA	 NA
 

Wellington Credit Total Return
(USD)
環球浮動息率債券 Global Floating Rate Notes
安聯環球浮動息率基金(美元)	 	  
Allianz Gbl Floating Rate Notes	 2	 23/1/2019	 3.14%	 6.66%	 7.81%	 -0.25%	 1.13%	 -0.21%	 1.23%	 1.13 
Plus (USD)  
優先證券 Preferred Securities 
宏利環球基金優先證券收益基金	  
(美元) 	 3 	 11/9/2018	 4.01%	 10.10%	 7.62%	 -14.98%	 4.79%	 3.55%	 8.18%	 0.05 Manulife GF Pref Securities 
Income (USD)	
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Fund Select – 基金表現一覽 Performance Tracker
(表現截至2025年8月31日 Performance as of 31 August 2025)

	 產品風險	  基金 							       3年波幅 	 3年夏普 
	 級別	 成立日							       Ann.

	 比率 
	 Product	 Inception	 YTD	 2024	 2023	 2022	 2021	 2020	 Volatility	 Ann. 
	 Risk	 Date 							       3Y	 Sharpe 
	 Rating									         Ratio 3Y

債券：高收益  FIXED INCOME: HIGH YIELD BONDS 
環球高收益債券 Global High Yield Bonds
聯博環球高收益基金(美元)	

4	 14/3/2002	 5.65%	 7.28%	 12.97%	 -12.40%	 2.85%	 1.87%	 6.40%	 0.59 AB FCP I Gb High Yield Pf (USD)
貝萊德環球高收益債券基金(美元) 	

4	 8/6/2007	 5.86%	 8.19%	 11.89%	 -12.87%	 2.22%	 6.98%	 5.54%	 0.61 BGF Global High Yield Bond 
(USD)
美國高收益債券 US High Yield Bonds
安聯美國短存續期高收益債券 
基金(美元)	 	  
Allianz US Short Duration High	

4	 10/12/2015	 -1.42%	 9.27%	 12.35%	 -6.63%	 4.19%	 4.75%	 4.86%	 0.32
 

Income (USD) 
貝萊德美元高收益債券基金(美元)	 	  
BGF US Dollar High Yield Bond	 4	 29/10/1993	 5.92%	 7.38%	 12.43%	 -11.99%	 4.27%	 5.81%	 5.82%	 0.56 
(USD)   	

債券：環球新興市場 FIXED INCOME: GLOBAL EMERGING MARKETS BOND 
亞洲債券 (硬貨幣) Asian Bonds (Hard Currency)
貝萊德亞洲老虎債券基金(美元) 	 3	 2/2/1996	 6.63%	 6.44%	 5.79%	 -16.06%	 -7.41%	 6.58%	 6.54%	 0.12 BGF Asian Tiger Bond (USD)
貝萊德亞洲高收益債券基金(美元)	

4	 1/12/2017	 6.81%	 15.03%	 -2.70%	 -18.68%	 -17.41%	 10.89%	 13.81%	 0.24 BGF Asian High Yield Bond Fund 
(USD)
高盛亞洲高收益債券投資組合
(美元)	

4	 13/8/2020	 7.47%	 14.61%	 -0.99%	 -13.78%	 -7.29%	 NA	 15.55%	 0.40 Goldman Sachs Asia High Yield 
Bond (USD) 
PIMCO亞洲策略收益基金(美元)	

3	 1/6/2010	 5.81%	 6.91%	 3.62%	 -11.06%	 -4.91%	 7.00%	 8.54%	 0.19 PIMCO Asia Strategic Interest 
Bond Fund (USD) 
中國債券 China Bonds
貝萊德中國債券基金(美元對沖)	 3	 4/7/2018	 4.20%	 9.11%	 4.39%	 -5.11%	 -4.69%	 6.20%	 2.59%	 0.20 BGF China Bond Fund (USD H)
富達基金中國高收益基金(美元對沖) 	

4	 29/1/2016	 8.38%	 14.30%	 -8.55%	 -25.04%	 -18.87%	 8.38%	 21.08%	 0.26 Fidelity Fds China High Yield 
(USD H)
印度債券 Indian Bonds
安本印度債券基金(美元) 	 3	 1/9/2015	 0.26%	 4.05%	 4.39%	 -9.36%	 0.93%	 9.26%	 5.21%	 -0.57 Abrdn Indian Bond (USD)
新興市場債券(硬貨幣) Emerging Markets Debt (Hard Currency)
聯博新興市場債券基金(美元)	

4	 23/3/2006	 8.29%	 7.90%	 12.35%	 -19.54%	 -3.53%	 6.92%	 9.36%	 0.52 AB Emerging Markets Debt
Portfolio (USD)
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基金篩選程序
Fund Select列表中所包括的基金是根據本行所既有的基金篩選程序去作出選擇。
基金需要先通過量性審查的要求，當中包括檢視基金總值、過往表現及風險/回報特性等，我們才會再對其進行質性的審查。

質性審查是整個基金篩選程序中最重要的一環並主要集中檢視基金產品的以下範疇(3Ps)：
(i) People 團隊人才  (ii) Process 投資程序  (iii) Performance 表現。 

Funds Selection Process
The funds which are included in the Fund Select list are chosen based on the Bank’s proprietary funds selection process.
Funds have to first pass a Quantitative screening that reviews the size, track record and risk/reward characteristics before they 
are subjected to a Qualitative screening.

Qualitative review forms the most important part of the funds selection process and focuses on the following 3Ps
(i) People  (ii) Process  (iii) Performance.

篩選準則 Basis of Selection

我們關注基金產品背後的管理人。這包括對基金經理及其團隊進行深入的查詢及提問，以了解管理團隊 
經驗、穩定性及有關支援等。
We focus on the people behind the product. This involves in-depth interviews with the fund managers 
to understand the people who are making the investment decisions – their experience, as well as the 
depth and stability of the teams supporting them

目標 Goal :
尋找比同行擁有更優勝的行業經驗、洞察力以及資源的基金管理團隊。
To identify managers who stand out amongst their peers in experience, insight and resources

與基金經理詳細討論基金的投資理念及程序，通過對投資程序的分析加深了解基金經理如何尋找投資 
機會以及管理風險。 
A detailed discussion of the investment philosophy and process is carried out with the fund manager. 
This analysis of their process allows us to understand what the manager is doing to identify investments 
and manage risk 

目標 Goal :
監察基金經理的投資程序及深入了解基金經理的投資技巧及取向。 
To check the level of the manager’s discipline and gain insight into their skills and focus 

過往表現並不表示將來表現。我們分析基金於不同市況的表現及其原因。
Past performance is not indicative of future performance. We seek to evaluate how and why the fund 
has performed in various market conditions

目標 Goal :
分析基金回報的背後原因，並發掘能持續支持基金維持穩定表現的條件。
To analyze the reasons behind the fund’s returns. We seek qualities that we believe could demonstrate 
the ability to perform in a consistent manner

表現
Performance

團隊人才
People

投資程序
Process



第10頁 Page 10

Fund Select 列表 使 用指南   	
How to use the Fund Select list  	

Fund Select – 基金表現一覽 Performance Tracker
(表現截至2025年8月31日 Performance as of 31 August 2025)1
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1.	 報告日 Reporting Date : 

	 報告的表現結算日期，所有基金的表現報告均於當日更新。此日期為上一個月的最後一個有效交易日。
	 This is the performance date of the report at which all fund performance returns are updated. This date shall be the last 

available trading day of the previous month.

2.	 產品風險級別 Product Risk Ratings :  

	 每項基金的產品風險級別可能會不時作出改變。如欲了解最新的產品風險級別，閣下可以向我們分行或瀏覽我們網站查詢。
	 Product Risk Ratings of each fund may be changed from time to time. For the latest Product Risk Ratings, you can visit our 

branches or website for more information.

3.	 基金成立日 Inception Date : 

	 即基金開始供投資者認購的日期。
	 The date of inception of fund, i.e. when it is available to investors. Also known as the start of the subscription period.

4.	 YTD : 

	 基金回報率是由年初以來至報告日計算。
	 This is the percentage return achieved by the fund since start of the year as of the performance date of the report.

5.	 全年回報 Calendar Year Returns : 

	 分別於2020年、2021年、2022年、2023年及2024年當中的基金回報率。只有整個年度的表現數字才會被採用。
	 These are the percentage returns achieved by the fund for the calendar years of 2020, 2021, 2022, 2023 and 2024 respectively. 

Only full calendar year performance numbers will be noted.

6.	 3年波幅 Ann. Volatility 3Y : 

	 將3年度的波幅化作每年數值可以作為衡量基金風險的指標。波動率或標準差可用作衡量基金回報的絕對變化。基金回報的波動率 
越高，顯示基金於過去的風險越高。

	 Risk can be measured using annualized 3-year volatility as an indicator. Volatility or standard deviation is a measure of the 
absolute variability of returns. The higher the volatility of a fund’s returns, the more risky the fund is over the past.

7.	 3年夏普比率 Ann. Sharpe Ratio 3Y : 

	 相對於回報的風險水平可以用3年夏普比率衡量。夏普比率以3個月美國國庫券利率作基礎以衡量基金經風險調整後的表現。越高的 
正數比率代表基金過往經風險調整的表現較佳。倘其他條件不變，則夏普比率越高，基金表現越好。

	 Risk relative to return can be measured by 3-year Sharpe Ratio. Sharpe Ratio is a measure of the fund’s performance against 
the 3-month US Treasury bill rate, adjusted for risk. A relatively high positive ratio indicates that the fund has a relatively high 
risk-adjusted performance historically. All else being equal, the higher the Sharpe Ratio, the better.
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披露

本文件屬於機密文件，並受保密權保障。如非本文件之指定收件人，請立即銷毀所有副本並通知發件人。未經渣打（定義如下）之明確書面 
同意，不得將本文件轉發或以其他方式提供予任何其他人。

本文件不構成且不應視為與任何證券或其他金融工具相關的研究資料、獨立研究、要約、建議或招攬進行任何交易或採取任何對沖、交易或 
投資策略。本文件僅供參考。

本文件擬供一般傳閱。本文件並不考慮任何人的特定投資目標、財務狀況或特殊需要。在購買本文件所述之投資產品前，請諮詢閣下的財務 
顧問，以了解該等投資產品是否適合閣下的特定投資目標、財務狀況或特殊需要。

除非閣下確信投資任何基金均適合自己，並已充分理解投資該等基金的特點及風險，否則閣下不應投資本文件所列明的任何基金（統稱 
為「該等基金」，個別稱為「該基金」）。本文件不擬作為購買或出售任何基金的要約或招攬，亦不擬且不應構成投資建議。視乎閣下的所在地、
居所、國籍或與閣下合作之渣打實體而定，部分該等基金可能不供閣下認購。請聯絡閣下的私人客戶經理以獲取更多資訊。如果閣下居於或原籍
位於可能受到財政或外匯管制規例影響而限制外國或離岸投資的市場，閣下應在進行投資前尋求專業意見。

在決定是否投資任何該等基金前，閣下應仔細閱讀該等基金的發售文件以獲取詳細資訊，並應特別留意其中列明的風險因素。我們建議閣下 
在作出任何投資決定前，應先尋求獨立專業意見，並考慮因素，例如閣下的財務狀況及風險承受能力。除非閣下充分理解並願意承擔與投資 
產品相關的風險，否則請勿投資。

本文件的意見、預測及估計僅屬渣打於本文件日期的觀點，內容如有更改，恕不另行通知。

過往表現不代表未來表現。投資任何該等基金均涉及風險，本文件所述之該等基金的單位或股份價格波動，有時波幅甚大，閣下可能會損失全
部投資金額。

部分該等基金可能廣泛投資於金融衍生工具或新興市場，並可能具有槓桿風險，這可能導致較高的資本虧損風險。在作出投資決定前，請確保
閣下已充分了解並願意承擔相關風險。

渣打銀行

渣打銀行根據《1853年皇家特許令》在英格蘭以有限責任形式註冊成立（參考編號ZC18）。公司的主要辦事處位於英格蘭，地址為 1 Basinghall 
Avenue, London, EC2V 5DD。渣打銀行獲英國審慎監管局（Prudential Regulation Authority）認可，並受金融市場行為監管局（Financial Conduct 
Authority）及審慎監管局規管。Standard Chartered PLC 是渣打銀行的最終母公司，與其附屬公司及關聯公司（包括各分公司或代表處）共同 
組成渣打集團。渣打私人銀行是渣打的私人銀行部門。渣打集團內不同的分行、附屬公司及聯營公司（統稱為「渣打」，個別稱為「渣打實體」）可 
根據當地監管規定在國際上開展銀行業務。如有任何與本文件有關或與本文件相關的事宜，請聯絡閣下的私人客戶經理。任何司法管轄區內的
收件人如有任何與本文件有關或與本文件相關的事宜，應聯絡當地渣打實體。並非所有渣打實體均提供所有產品及服務。本文件未曾亦不會在
任何司法管轄區內作為招股章程登記，亦未經任何監管機構根據任何規例授權。

資訊用途

本文件僅供參考之用，其內容並非來自獨立研究。本文件僅供作參考工具，並非為任何特定人士或類別人士而編製。

本文件所述之該等基金僅為渣打可供認購之部分基金，而本文件提及該等基金並不構成對渣打可供認購之其他任何基金的推薦。請注意，本文
件所述之該等基金之資訊及數據：

（a）為渣打的財產；（b）不旨在向任何人士提供財務、法律、會計或稅務意見，且不應以此為依據；（c）未經渣打事先同意，不得複製或分發； 
（d）基於渣打認為可靠的來源，但渣打對於其準確性或完整性不作明示或默示的陳述、保證或擔保。

本文件所載的資訊及數據僅於其日期當日有效，且在投資者閱讀時可能不再真實或完整。本文件所載的資訊及數據可隨時更改，恕不另行通知。
渣打不承擔任何責任，亦不會就因閣下使用本文件而直接或間接產生（包括特別、附帶或間接）的任何損失或損害負責，無論其如何產生，包括
但不限於因本文件、其內容或相關服務的任何缺陷、錯誤、瑕疵、故障、失誤或不準確性，或由於本文件或其任何部分或任何內容或相關服務之
不可用而產生的任何損失、損害或費用。

可持續投資

任何使用或提及的 ESG 數據均由 Morningstar、Sustainalytics、MSCI 或彭博提供。有關更多資訊，請參閱 1) Morningstar 網站「可持續投資」部分； 
2) Sustainalytics 網站「ESG 風險評級」部分；3) MSCI 網站「ESG 商業參與篩選研究」部分；及 4) 彭博綠色、社會及可持續債券指南。ESG  
數據乃基於所提供數據，並以刊發日期為準，僅供參考之用，並不保證其完整性、時效性、準確性或適合特定用途，並可能隨時變動。可持
續投資 (SI)：此指經 Morningstar 分類為「可持續投資」的基金。SI 基金在其招股章程及監管申報文件中明確表示，其或將 ESG 因素納入投資 
流程，或專注於環境、性別多元化、低碳、可再生能源、水資源或社區發展等主題。就股票而言，指由 Sustainalytics ESG 風險評級為 

「低/可忽略不計」的公司發行的股票/股份。就債券而言，指由 Sustainalytics ESG 風險評級為「低/可忽略不計」的發行人發行的債務工具，
及/或經彭博認證為綠色、社會或可持續債券的債務工具。就結構性產品而言，指由任何發行人發行的產品，該發行人須具備符合渣打銀行綠色
及可持續產品框架的可持續金融框架，且其基礎資產屬於可持續投資範圍或經渣打銀行可持續金融治理委員會另行批准。

閣下的獨立投資決定

閣下不應僅憑本文件所載的資訊作出任何投資決定，並閣下確認接受渣打就閣下決定投資本文件所述之該等基金不承擔任何責任或義務。
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投資波動

本文件並不構成對匯率或價格未來可能變動的預測，亦不代表該等未來變動將超過本文件所示者。該等基金的投資者可能面對匯率波動， 
而匯率波動可能導致投資價值上升或下跌。閣下決定向任何該等基金作出的任何投資的價值及收益可升可跌，而閣下可能取回少於投資金額的
款項。

無存款保障

投資任何該等基金均非銀行存款，亦不受任何機構的任何存款保障計劃保障。

身份

如閣下決定透過渣打投資任何該等基金，渣打將作為分銷商，僅就閣下指示與該等基金有關的交易而代表閣下行事。在任何情況下，渣打均 
不會擔任閣下的投資顧問。

渣打作為分銷商

渣打擔任該等基金的分銷商（代表渣打擔任分銷商之所有基金的一部分）。在適用法律及監管規定允許的範圍內，渣打就其分銷的該等基金收取 
費用，包括尾隨佣金。渣打及/或其關連公司可在任何時間，在適用法律及/或監管規定允許的範圍內，投資本文件所述的任何證券、貨幣或 
金融工具，或對任何此類證券或相關投資擁有重大權益，或可能為此類投資的唯一做市商，或向此類投資的發行人提供或曾提供意見、投資 
銀行或其他服務。因此，渣打、其聯屬公司及/或附屬公司可能存在利益衝突，或會影響本文件的客觀性。

香港

本文件由渣打集團有限公司之附屬公司，渣打銀行(香港)有限公司（中央編號：AJI614）（「渣打香港」）提供。渣打香港之註冊地址為香港 
德輔道中4至4A號渣打銀行大廈32樓，受香港金融管理局監管，並已向證券及期貨事務監察委員會（「證監會」）註冊，就《證券及期貨條例》 

（第571章）（「SFO」）下第1類（證券交易）、第4類（就證券提供意見）、第6類（就機構融資提供意見）及第9類（資產管理）受規管活動獲發牌照
（中央編號：AJI614）。

本文件乃基於明確理解而提供，惟本文件所載資料相信可靠，但並未經渣打銀行（香港）有限公司獨立核實。本文件內容未經香港任何監管 
機構審閱，閣下應謹慎考慮本文件所載任何要約。如閣下對本文件任何內容有任何疑問，應尋求獨立專業意見。本文件未曾亦不會在香港 
作為招股章程登記或獲證監會根據《證券及期貨條例》授權。除向《證券及期貨條例》及根據該條例制定的任何規則所界定的「專業投資者」外， 
本文件所述的任何產品在任何時間均不得透過任何文件在香港提呈發售或銷售。此外，除非該人士身處香港境外或為《證券及期貨條例》及 
根據該條例訂立的任何規則所界定的「專業投資者」，或獲該條例另行准許，否則不得向任何人士發出或持有本文件以供發售，亦不得處置 
任何權益。在香港，渣打私人銀行為渣打銀行（香港）有限公司的私人銀行業務部門。

如本文件所述之任何基金已獲證監會授權，請注意，證監會授權並不代表推薦或認可該等基金的，亦不保證產品的商業價值或其表現。這並不
表示該產品適合所有投資者，亦不表示其適合任何特定投資者或特定類別的投資者。

警告：投資任何基金均非存款，且可能涉及衍生工具。除非閣下充分理解並願意承擔相關風險，否則請勿投資。如閣下對產品所涉風險有任何
疑問，可向中介查詢或尋求獨立專業意見。投資決定由閣下自行作出，閣下在作出任何投資決定時應審慎行事，包括了解就閣下的財務狀況、
投資經驗及投資目標而言，閣下承受初始投資損失的程度。

版權

渣打銀行2024。本網站所載的所有資料、文字、文章和資訊的版權均屬渣打集團所有，僅可在渣打集團授權簽署人的許可下複製、再分派或 
轉發。由第三方創作的資料的版權及其版權下的權利在此予以確認。不屬於第三方的所有其他資料版權及這些資料作為匯編的版權歸渣打集團 
所有，並在任何時候均為渣打集團的版權，除代表渣打集團用於業務目的或事先獲得渣打集團授權簽署人的明確書面同意外，不得複製或使用。
保留所有權利。© 渣打銀行。



Disclosures

This document is confidential and may also be privileged. If you are not the intended recipient, please destroy all copies and notify the sender 
immediately. This document must not be forwarded or otherwise made available to any other person without the express written consent of SC  
(as defined below).
This document is not and does not constitute research material, independent research, an offer, recommendation or solicitation to enter into any 
transaction or adopt any hedging, trading or investment strategy, in relation to any securities or other financial instruments. It is meant for use only 
as a reference tool.
This document is intended for general circulation. It does not take into account your specific investment objectives, financial situation or particular 
needs and you should seek advice from your financial adviser regarding the suitability of the investment products referred to herein, taking into 
account your specific investment objectives, financial situation or particular needs, before you make a commitment to purchase the investment 
products referred to in this document.  
You should not invest in any of the funds listed in this document (collectively the “Funds” and individually a “Fund”) unless you are satisfied that 
an investment in any of the Funds is suitable for you and you have fully understood the features and risk involved of investing in such Funds. This 
document is not intended to be an offer or solicitation of an offer to buy or sell any of the Funds and is not intended to, and shall not, constitute 
investment advice. Some of the Funds may not be available for distribution to you depending on your location, domicile, nationality or the SC Entity 
you are dealing with. Please contact your Private Banker for more information. If you are resident or domiciled in markets where fiscal or exchange 
control regulations may impinge on foreign or offshore investments, you should seek advice before proceeding.
You should read the relevant offering documents of the Funds carefully for detailed information before deciding whether to invest in any of the Funds 
and you should pay particular attention to the risk factors set out therein. We recommend that you seek independent professional advice that takes 
into account considerations such as your financial situation and risk tolerance before making any investment decisions. Do not invest in investment 
products unless you fully understand and are willing to assume the risks associated with them.
Opinions, projections and estimates are solely those of SC at the date of this document and subject to change without notice. 
Past performance is not indicative of future performance. An investment in any of the Funds involve risks, the prices of units or shares of the Funds 
referred to in this document fluctuate, sometimes dramatically, and you may lose your entire investment.
Some of the Funds may invest extensively in financial derivatives instruments or emerging markets and may have leveraged exposure, which may 
lead to higher risk of capital loss. Please ensure that you are comfortable with the risks involved before making an investment.

Standard Chartered Bank
Standard Chartered Bank is incorporated in England with limited liability by Royal Charter 1853, Reference number ZC 18. The Principal Office of the 
Company is situated in England at 1 Basinghall Avenue, London, EC2V 5DD. Standard Chartered Bank is authorised by the Prudential Regulation 
Authority and regulated by the Financial Conduct Authority and Prudential Regulation Authority. Standard Chartered PLC, the ultimate parent 
company of Standard Chartered Bank, together with its subsidiaries and affiliates (including each branch or representative office), form the 
Standard Chartered Group. Standard Chartered Private Bank is the private banking division of Standard Chartered. Banking activities may be 
carried out internationally by different branches, subsidiaries and affiliates within the Standard Chartered Group (collectively “SC” and individually 
“SC Entity”) according to local regulatory requirements. Please contact your Private Banker in relation to any matters arising from, or in connection 
with, this document. Recipients in any jurisdiction should contact the local SC Entity in relation to any matters arising from, or in connection with, this  
document. Not all products and services are provided by each SC Entity. This document has not and will not be registered as a prospectus in any 
jurisdiction and it is not authorised by any regulatory authority under any regulations.

Information purposes
This document is for information purposes only and its content is not from independent research. It is meant only for use as a reference tool. It has 
not been prepared for any particular person or category of persons.
The Funds referred herein constitute only a portion of the funds that are available for distribution from SC and references to the Funds in this document 
do not constitute recommendations over any other fund available from SC. Please note that the information and data in connection with the Funds 
referred to in this document:
(a) are the property of SC; (b) are not intended to provide financial, legal, accounting or tax advice to any person and should not be relied upon in 
that regard; (c) may not be copied or distributed without the prior consent of SC; (d) are based on sources believed by SC to be reliable but it is not 
expressly or impliedly represented, warranted or guaranteed by SC as to its accuracy or completeness.
Information and data contained in this document is current only as at its date and may no longer be true or complete when read by an investor. 
Information and data contained herein are subject to change without notice to you. SC accepts no liability and will not be liable for any loss or damage 
arising directly or indirectly (including special, incidental or consequential loss or damage) from your use of this document, howsoever arising, and 
including any loss, damage or expense arising from, but not limited to, any defect, error, imperfection, fault, mistake or inaccuracy with this document, 
its contents or associated services, or due to any unavailability of the document or any part thereof or any contents or associated services.

Sustainable Investments
Any ESG data used or referred to has been provided by Morningstar, Sustainalytics, MSCI or Bloomberg. Refer to 1) Morningstar website under 
Sustainable Investing, 2) Sustainalytics website under ESG Risk Ratings, 3) MCSI website under ESG Business Involvement Screening Research and  
4) Bloomberg green, social & sustainability bonds guide for more information. The ESG data is as at the date of publication based on data provided, 
is for informational purpose only and is not warranted to be complete, timely, accurate or suitable for a particular purpose, and it may be subject 
to change. Sustainable Investments (SI): This refers to funds that have been classified as ‘Sustainable Investments’ by Morningstar. SI funds have 
explicitly stated in their prospectus and regulatory filings that they either incorporate ESG factors into the investment process or have a thematic 
focus on the environment, gender diversity, low carbon, renewable energy, water or community development. For equity, it refers to shares/
stocks issued by companies with Sustainalytics ESG Risk Rating of Low/Negligible. For bonds, it refers to debt instruments issued by issuers with  
Sustainalytics ESG Risk Rating of Low/Negligible, and/or those being certified green, social, sustainable bonds by Bloomberg. For structured products,  
it refers to products that are issued by any issuer who has a Sustainable Finance framework that aligns with Standard Chartered’s Green 
and Sustainable Product Framework, with underlying assets that are part of the Sustainable Investment universe or separately approved by  
Standard Chartered’s Sustainable Finance Governance Committee.
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Your independent investment decision
Any investment decision by you should not be made based solely on the information contained in this document and you accept that SC has no 
responsibility or obligation in connection with your decision to invest in the Funds referred to in this document.

Volatility of investments
This document does not constitute a prediction of the likely future movements in rates or prices or any representation that such future movements 
will exceed those shown in this document. An investor in the Funds may be exposed to exchange rate fluctuations which may cause the value of 
investments to go up or down. The value and income of any investment you may decide to make in any of the Funds can fall as well as rise and you 
may get back less than invested.

No deposit protection
Investments in any of the Funds are not bank deposits and are not protected under any deposit protection scheme by any authority.  

Capacity
If you decide to invest through SC in any of the Funds, SC will, as distributor, be acting as agent for you, only for the purpose of effecting transactions 
in relation to the Funds as directed by you. In no circumstances will SC act as an investment adviser to you.

SC as distributor
SC acts as a distributor of the Funds (which represents a proportion of all of the funds for which SC acts as distributor). To the extent permitted under 
applicable law and regulations, SC receives fees including trail commissions for the Funds that it distributes. SC, and/or a connected company, may 
at any time, to the extent permitted by applicable law and/or regulation, be invested in any securities, currencies or financial instruments referred 
to in this document or have a material interest in any such securities or related investment, or may be the only market maker in relation to such 
investments, or provide, or have provided advice, investment banking or other services, to issuers of such investments. Accordingly, SC, its affiliates 
and/or subsidiaries may have a conflict of interest that could affect the objectivity of this document.

Hong Kong
This document is being provided by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (CE#:AJI614) (“SCBHK”), a subsidiary of Standard Chartered 
PLC. SCBHK has its registered address at 32/F, Standard Chartered Bank Building, 4-4A Des Voeux Road Central, Hong Kong, and is regulated by  
the Hong Kong Monetary Authority and registered with the Securities and Futures Commission (“SFC”) to carry on Type 1 (dealing in securities),  
Type 4 (advising on securities), Type 6 (advising on corporate finance) and Type 9 (asset management) regulated activity under the Securities  
and Futures Ordinance (Cap. 571) (“SFO”)(CE No. AJI614).
This document is provided on the express understanding that, whilst the information in it is believed to be reliable, it has not been independently  
verified by SCBHK. The contents of this document have not been reviewed by any regulatory authority in Hong Kong and you are advised to  
exercise caution in relation to any offer set out herein. If you are in doubt about any of the contents of this document, you should obtain independent 
professional advice. This document has not been and will not be registered as a prospectus in Hong Kong or authorised by the SFC under the SFO. 
Any product named herein may not be offered or sold in Hong Kong by means of any document at any time other than to “professional investors” 
as defined in the SFO and any rules made under that ordinance. In addition, this document may not be issued or possessed for the purposes of 
issue, whether in Hong Kong or elsewhere, and any interests may not be disposed of, to any person unless such person is outside Hong Kong or 
is a “professional investor” as defined in the SFO and any rules made under that ordinance, or as otherwise may be permitted by that ordinance.  
In Hong Kong, Standard Chartered Private Bank is the private banking division of Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited.
To the extent any of the funds referred to have been authorised by the SFC, please note that SFC authorisation is not a recommendation or  
endorsement of such funds and does not guarantee the commercial merits of a product or its performance. It does not mean the product is  
suitable for all investors and is not an endorsement of its suitability of any particular investor or class of investors.

WARNING: An investment in any of the Funds is not a deposit and may involve derivatives. Do not invest in it unless you fully understand and are 
willing to assume the risks associated with it. If you are in any doubt about the risks involved in the product, you may clarify with the intermediary  
or seek independent professional advice. The investment decision is yours and you are advised to exercise caution in making any investment  
decision, including understanding the extent of your exposure to loss of your initial investment with regards to your financial situation, investment 
experience and investment objectives.

Copyright
Standard Chartered 2024. Copyright in all materials, text, articles and information contained herein is the property of, and may only be reproduced, 
redistributed or forwarded with permission of an authorised signatory of, the Standard Chartered Group. Copyright in materials created by third 
parties and the rights under copyright of such parties are hereby acknowledged. Copyright in all other materials not belonging to third parties and 
copyright in these materials as a compilation vests and shall remain at all times copyright of the Standard Chartered Group and should not be 
reproduced or used except for business purposes on behalf of the Standard Chartered Group or save with the express prior written consent of an 
authorised signatory of the Standard Chartered Group. All rights reserved. © Standard Chartered.


